
Möte ÖSF 22/4-13 

Närvarande: 

Ingvar Carlsson 

Henrik Karlsson 

Lars-Göran Lantz 

Kent Vänman 

Fredrik Qwarfort 

Anders Dahlstedt 

 

§1 Ingvar öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§2 Föregående mötes protokoll gicks igenom och justeras med avseende på några stavfel. 

Kommentarer till protokollet blev att den 19/5-13 kommer schack4:an-mästaren att 

spelas på slottet, Kent jobbar med de sista detaljerna. Pontus kontakt med 

landshövdingen fungerade mycket bra & hon kommer att inviga turneringen. Övrig 

kommentar är att årsmötesprotokollet är justerat & klart. 

§3 Ekonomirapport: Tillgångar 180750:- motsvarande siffra föregående år var 140232. 

Sålunda fortsätter ekonomin att ligga på ca 40.000:- bättre än föregående år vilket är 

tillfredställande. Närmaste utgifter är verksamhetsutvecklingsbidrag samt 

medlemsavgifter till SSF. 

§4 Vårens spelprogram: Skol-lag-DM ställdes in pga. för lågt deltagarantal, ev störde 

påskveckan detta år då vi annars haft 12-16 klasser på mellanstadiet. De närmaste 

turneringarna är pingstschacket samt schack4:an-mästaren den 19/5. (Lars-Göran & 

Anders anmälde sig frivilligt som funktionärer till den schack4:an. Kent fixar till press-

utskick och håller i trådarna.) 

§5 Schack4:an: 

a) Lägesrapport: Distriktsfinalen genomförd med 528 deltagare (föreg. år 426). Totalt 

besöktes 89 klasser varav 41 klasser kom till distriktsfinalen & 69 klasser till 

kommuntävlingarna (4 klasser slogs ut i kommuntävlingarna). Detta gav oss 10 lag 

till riksfinalen. Klasserna till riksfinalen är denna gång spridda över hela länet 

istället för att som vanligt komma från den södra delen. En beräkning ger att ca 

23.000:- kommer betalas ut i resebidrag om alla klasserna åker till riksfinalen. 

b) Utvärdering av den gångna säsongen: Nya spelsättet i distriktsfinalen där klasserna 

kunde dela upp sig på båda för & eftermiddag föll väl ut, inga negativa 

kommentarer. Det kom några fler än föregående år pga denna möjlighet 

uppskattningsvis 30-40st. De klasser som gick vidare till riksfinalen var i stort sett 

fulltaliga vilket är det som ger högst utslagsvärde. Dock kan konstateras att Råssla 



43 kom med 14/16 elever & slogs ut som 11:a, Råssla 42 fulltaliga samt Råssla 41 

14/15 elever missade också riksfinalen. Det gör den här till den hårdaste 

distriktsfinalen i östergötland. Kent har startat ett arbete med hur vi skall få in 

schack4an-deltagare till klubbarna utan att det förstör arbetet med skolschack-

klubbar. (Vi hade 53 elever som tillhör skolschack-klubbar vilka då ej är möjliga att 

söka bidrag från Östsam vilket ger ca 10.000:- mindre till ÖSF om 2 år pga. detta.) 

c) Hur skall vi arbeta mer effektivt & få in aktiva medlemmar från schack-4:an till de 

traditionella klubbarna?: Diskussioner fördes & Kent föredrog hur andra distrikt 

arbetade.  Vi kom fram till att starta tidigare på hösten 1 eller möjligtvis max 2 

klassbesök under hösten för att sedan lägga krafterna på våren till att få in 

ungdomarna i de traditionella klubbarna & öka vår schackaktivitet. 

Beslut: Kommuntävling i slutet av november samt distriktsfinal i januari (ca 20:e).  

§6 AF & Fas 3: 

Avtalet för Robin löper ut den 30/4, han har sagt att han trivs & vill vara kvar. 

Diskussioner om sommaruppgifter fördes & vi kom fram till att det blir 

inmatningsuppgifter från schack4:an till klubbarna samt fixa till de sista stolarna m.m. 

Ingvar tar kontakt med Daniel Antonsson på arbetsförmedlingen och meddelar att vi 

önskar förlänga avtalet. 

§7 Skolschack i Östergötland: 

Det finns fler skolschackklubbar som bedriver verksamhet men ej ansökt om 

medlemskap i ÖSF. 

§8 Medlemsregistreringen är klar för 2012. 

§9 Östsambidrag: 

Vi kommer ansöka om bidrag för 625 ungdomar (824 föregående år varav 737 

beviljades bidrag för). Det minskade antalet beror på minskat deltagarantal i 

schack4:an, mycket pga. den nya skolreformen. 

§10 Stipendiater: Följande föreslogs att föreslås till stipendium från SSF 

(Ungdomsledarstipendium, Rilton-medalj m.m.) Stefan Andersson LASS, Daniel 

Andersson SS Allians, Mårten Garner LASS, Martin Bengtsson LASS. 

 Ingvar kollar upp med Håkan Vinfridsson om vem som ev. fått vad innan så att vi inte 

ansöker fel. 

§11 ÖSF-jubileum 100 år: 

 Tid & plats: 21/9 Matverkstan, Linköping. 

 Lars-Göran har gjort ett mycket stort & bra jobb för ett diskussionsunderlag som gicks 

igenom. 

 Lars-Göran gör vissa justeringar i förslaget & mailar ut till övriga styrelsen för beslut & 

utskick av inbjudan: Turnering 10:00 startavg. 100:- garanterat 1:a pris minst 2000:- 



alla startavgifter går oavkortat till penningpriser. Fredrik skickar förslag på ranking-

gruppsindelning till Lars-Göran. Därefter Jubileumsmiddag kl 17:00� ? pris 150:- (ÖSF 

har då subventionerat 200:- ) Detta blir en först till kvarn där de 100 första garanteras 

plats på middagen. Anders kollar upp ev. musikarrangemang. Anmälan skickas till Lars-

Göran. 

§12 Nytt från SSF: 

 SSF gick ca 1 miljon plus föregående år, medlemsstatistiken fortsätter öka, nu ca 500 

föreningar & 28.000 medlemmar. Detta är ett led i att SSF skall bygga upp ett eget 

kapital, enda skillnad är att om det fortsätter i den här takten så kommer de att lösa 

denna uppgift snabbare än beräknat. 

§13 Hemsidan: 

 Henrik kollar upp SS Allians, Fredrik tar LASS & Anders tar 08 vad gäller korrekta 

adresser på styrelsefunktionärer. 

§14 Nästa möte bestämdes till tisdagen den 11/6 klockan 19:00 på LASS klubblokal. 


